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‘Hoe glanst te allen tijde 
uw naam en kruis voor mij. 
Niets kan ooit dieper reiken 
dat dankbaar stemt en blij. 
Sta mij, Heer zo voor ogen, 
en troost mij in mijn nood, 
hoe Gij, om mij bewogen, 
uw weg ging tot-ter-dood.’ 
              
(Valerius Herberger) 

Lang geleden leefde er in het plaatsje Norwich in Engeland een bijzondere christen 
die Juliana heette, ze leefde van 1342 – 1416. Zij had rond Pasen een visioen 
gekregen waarbij ze een stem uit de hemel hoorde die zei: ‘Alles komt uiteindelijk 
goed.’ Zo’n uitspraak lijkt vreemd, omdat haar leefwereld allesbehalve ‘goed’ leek. 
Maar Juliana geloofde toch dat die stem van God kwam. Hoe wist ze dat zo zeker? 
Zelf zei ze dat ze dat wist omdat ‘God vriendelijk is tot in zijn diepste wezen.’  

Ze kende Gods vriendelijkheid omdat God zoals wij werd, in het leven, sterven en 
opstanding van Jezus Christus. Christenen noemen dit grote mysterie, het mysterie 
dat Jezus tegelijk volledig God was en volledig mens, de menswording. 
Doordat ons geloof draait om de menswording, hoort vriendelijkheid tot de kern van 
onze levensroeping zegt Juliana. Wij geloven dat we het risico kunnen nemen om 
vriendelijk te zijn, zelfs of juist in een wereld die zo gewelddadig en on-vriendelijk is. 

We zijn Gods schepselen, geschapen door en voor vriendschap en vriendelijkheid. 
Ons doel is om vriendelijk te zijn voor alles wat bestaat. Zoals Jezus dat was tot aan 
het kruis aan toe, waar Hij tegen een van de andere gekruisigden sprak: ’Heden zul jij 
met Mij in het paradijs zijn.’ 
Vriendelijk zijn zoals Jezus is: leren hoe je een schepsel bent, samen met andere 
schepselen, en elkaar de ruimte gunnen. Vriendelijk zijn is: leren openstaan voor de 
vriendelijkheid van anderen zonder jezelf of anderen te oordelen. Vriendelijk zijn is: de 
bereidheid om er gewoon te zijn als er niets kan worden gedaan of gezegd om de 
situatie er beter op te maken. 

Zo lezen we ieder jaar met Pasen het oude verhaal, dat telkens actueel is. Omdat het 
gaat over lijden en dood, over vriendelijke genade. Omdat het gaat over het offer van 
de liefde, die alles, ja zelfs de dood overwint. De liefde die van elke punt, een komma 
kan maken. Het verhaal gaat door. Het leven van Jezus is niet voorbij, Hij is 
opgestaan! Hij leeft verder, in ons verhaal, in daden van bevrijding en vriendschap, in 
elke nieuwe generatie die opstaat en zich tot Hem bekent. Hij zelf trekt ons in het licht 
en neemt ons mee op die weg. 

O vlam van Pasen, steek ons aan, 
de Heer is waarlijk opgestaan! 

Ik wens u gezegende paasdagen toe,  

ds. Jochem Stuiver, wijkpredikant Kerk op Zuilen


